
 

Podpisy overovateľov:  

Zápisnica OZ 12.11.2024 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 12.11.2024 o 17:00 hod. 

Prítomní:  

Poslanci, starostka: p. Alžbeta Tuková, p. Jaroslav Bača, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela 

Kontinová, p. Janka Masárová, p. Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka  

Neprítomní: 

p. Ing. Peter Dinga 

 

 

Zapisovateľ: p. Ing. Nina Masárová 

 

Program OZ 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

5. Správa zo zasadnutia finančnej komisie 

6. Nájomná zmluva s PD Podolie 

7. Plán činnosti hlavnej kontrolórky obce Vaďovce na II. polrok 2024 

8. II. zmena rozpočtu obce Vaďovce v roku 2024 

9. Rôzne 

 

K bodu č. 1 

Starostka obce privítala prítomných na riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva a oboznámila ich, 
že sa z rokovania vyhotovuje zvukový záznam. 
 

K bodu č. 2  

Starostka obce skonštatovala, že sú podľa prezenčnej listiny uznášaniaschopní a pokračovala 
určením zapisovateľky p. Ing. Niny Masárovej a za overovateľov navrhla p. Mgr. Danielu Kontinovú 
a p. Janku Masárovú. Povedala, že nie je prítomný p. Ing. Peter Dinga.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  

K bodu č. 3 

Starostka obce sa opýtala poslancov, či môžu pokračovať podľa pozvánky, ktorú dostali. Opýtala sa 
poslancov, či má niekto k tomu nejaký pozmeňujúci návrh.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že mu mal p. Ing. Peter Dinga napísať správu zo stavebnej komisie, ale 
nakoľko tu nie je, tak to nechajú tak.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
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Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 4 

Starostka obce pokračovala bodom kontroly plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva, 
ktoré sa konalo 10.9.2024, kde boli procedurálne uznesenia ako určenie zapisovateľky, overovateľov 
zápisnice, schválenie programu rokovania, kontrola plnenia uznesení, ďalej bola správa z otvárania 
obálok záujemcov o funkciu hlavného kontrolóra, určenie priebehu voľby hlavného kontrolóra obce 
Vaďovce a ako priebeh tajnej voľby určili tajné hlasovanie. Konštatovala, že toto uznesenie bolo 
taktiež splnené. Povedala, že schválili mandátovú komisiu a volebnú komisiu pri voľbe HK, čo je tiež 
splnené, zobrali na vedomie správu  mandátovej komisie pri voľbe HK a to, že poslanci boli 
uznášaniaschopní, čo bolo splnené, ďalej uznesením 56/2024 OZ obce Vaďovce zvolilo na základe 
výsledkov tajnej voľby hlavného kontrolóra Mgr. Annu Rackovú a to na dobu 6 rokov s pracovným 
úväzkom 15% s nástupom od 16.9.2024. Starostka skonštatovala, že pracovná zmluva je uzatvorená 
a uznesenie je splnené. Povedala, že sa taktiež súhlasilo s inou zárobkovou činnosťou  novej HK p. 
Mgr. Anny Rackovej a to je taktiež splnené. Povedala, že poslednými dvoma uzneseniami bolo 
schválené použitie rezervného fondu na úhradu rekonštrukcie školskej kuchyne v sume 3 444,28€ 
a použitie rezervného fondu na úhradu rekonštrukcie vodovodnej prípojky v šatniach TJ v sume 
360,00€.  Tieto uznesenia sú taktiež splnené, všetko je uhradené a zaúčtované.  
Starostka obce navrhla zobrať túto správu o plnení uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva na 
vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 5 

Starostka obce povedala, že by mali pokračovať správou z finančnej komisie a požiadala o slovo 
predsedníčku p. Mgr. Danielu Kontinovú, aby správu predložila.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či príde účtovníčka p. Ing. Alena Hrušová.  
Starostka obce odpovedala, že áno.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že na rokovaní 16.10.2024 sa, okrem p. Škriečku, zúčastnili 
všetci poslanci, zúčastnil sa aj člen komisie p. Ing. Jaroslav Holota a HK obce p. Mgr. Anna Racková. 
V prvom bode rokovania finančnej komisie predsedníčka informovala prítomných o predpokladanom 
navýšení poplatku za odpad na rok 2025. Keďže od 1.1.2025 budú mať obce povinnosť platiť aj za 
úpravu odpadu a manipuláciu s odpadom, je potrebné upraviť Všeobecne záväzné nariadenie o 
miestnom poplatku za komunálne odpady. Nakoľko z predloženého materiálu nebolo zrejmé o koľko je 
potrebné navýšiť poplatok za komunálny odpad na jedného občana, prítomní sa dohodli a požadujú 
zvolať pracovnú poradu, na ktorej p. starostka s referentkou pre odpadové hospodárstvo Ing. Ninou 
Masárovou predložia výpočet navýšenia poplatku za odpad na rok 2025, na základe ktorého bude 
zrejmé, o koľko bude potrebné navýšenie na jedného občana. 
V ďalšom bode finančná komisia riešila návrh nájomnej zmluvy od Poľnohospodárskeho družstva 
Podolie. Predmetom nájomnej zmluvy je nájom pozemkov – ornej pôdy v katastrálnom území obce 
Vaďovce, vo výmere 49 168m², pričom návrh nájomnej zmluvy je stanovený na 10 rokov a nájomné 
za pôdu na 1 rok je stanovené na 147,29 €. FK s nájomnou zmluvou súhlasí a odporúča schváliť na 
najbližšom OZ.  
Hlavným bodom rokovania podľa programu bol návrh II. zmeny rozpočtu na rok 2024.Všetci prítomní 
dostali vopred k nahliadnutiu predkladaný materiál k II. zmene rozpočtu. Ekonómka obce spolu s 
prítomnými prešla celý návrh na II. zmenu a vysvetlili si jednotlivé položky. Zmenili sa daňové príjmy 
zo sumy 352 552,00 € na sumu 357 338,00 €, nedaňové príjmy z podnikania a administratívne 
poplatky sa znížili zo 137 641,73 € na 118 841,73 € tuzemské bežné granty a transfery zo 139 
676,81€ sa zmenili na sumu 138 623,52 €.  
V kapitálových príjmoch  prišlo k navýšeniu z 1500,00 € na 24 939,66 € a to preto, že bola preplatená 
suma z dotácie na amfiteáter. V príjmových finančných operáciách prišlo k zvýšeniu zo sumy             
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24 659,17 € na sumu 27 076,29 €. Po navrhovaných zmenách sa celkovo bežné príjmy zmenili z 629 
870,54 € na sumu 614 803,25 € a po všetkých vykonaných zmenách sa rozpočtové príjmy celkovo 
zvýšia zo sumy 656 029,71€ na sumu 666 819,20 €. 
Zmena vo výdavkových položkách: 
Výdavky verejnej správy - z 233 057,70 € sa zvýšili na sumu 235 755,30 €, kde k najvýraznejším 
zmenám v sumám prišlo v položkách: 
- predškolská výchova z 57 253,00 € sa suma navýšila na  62 395,00 € 
- základné vzdelanie zo sumy  99 535,00 € na sumu 100 675,00 € 
- sociálne zabezpečenie škola /doprava, stravné/ zo sumy 10 124,00 € na sumu 13 124,00 €  
Prišlo aj k zníženiu výdavkov a to v ŠKD zo sumy 30 945,00 € na 26 745,00 € a v položke sociálne 
zabezpečenie /posudky, opatrovanie / zo sumy 25 400,00 € na sumu 20 450,00 € 
Kapitálové výdavky sa vo výdavkoch verejnej správy sa zvýšia zo sumy 13 000,00 € na sumu 17 
860,00 €. 
Rozpočtové výdavky spolu sa zo sumy 648 558,18 € zvýšia na sumu 652 332,73 €. 
Po II. zmene rozpočtu prišlo k celkovému výsledku hospodárenia zo sumy 7 471,53 € na sumu & 
FK zobrala zmeny rozpočtu na vedomie a odporučila návrh II. zmeny rozpočtu na rok 2024 zverejniť 
na úradnej tabuli a internetovej stránke obce Vaďovce a doriešiť prípadné nejasnosti na II. zmenu 
rozpočtu 2024 na nadchádzajúcom obecnom zastupiteľstve. 
V bode rôzne predsedníčka FK informovala, že sa ako členka Rady školy pri MŠ Vaďovce zúčastnila 
na zasadnutí Rady, kde okrem iného bol podaný návrh na zvýšenie mesačného príspevku z 10€ na 
13€. Prítomní na túto tému diskutovali a vzhľadom na zmenu vo financovaní materských škôl, ktorá 
bude platiť  od 1.1.2025 komisia odporúča zvýšiť mesačný príspevok od rodičov na sumu 15€ na 
jedno dieťa. Taktiež prítomní diskutovali o cene za mikulášsky balíček, ktorého cenu odporúčajú na 
sumu 6€ za 1 balíček pre dieťa do 15 rokov s trvalým pobytom v obci Vaďovce a deti navštevujúce MŠ 
a ZŠ Vaďovce. 
Na záver predsedníčka FK poďakovala všetkým prítomným za účasť a ukončila rokovanie. 
Starostka obce poďakovala za správu z komisie a navrhla zobrať túto správu na vedomie.  
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 

K bodu č. 6 

Starostka povedala, že p. HK predložila v stanovenej lehote návrh plánu činnosti HK na II. polrok 
2024, povedala, že ho poslanci obdržali spolu s pozvánkou na OZ a opýtala sa, či k tomu niekto má 
nejaké pripomienky a následne navrhla schváliť plán činnosti HK na II. polrok 2024. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
 

K bodu č. 7 

Starostka obce prešla k bodu rokovania ohľadom schválenia II. zmeny rozpočtu obce Vaďovce za rok 
2024. Starostka obce povedala, že sa tomu podrobne venovali a zaoberali sa tým. Opýtala sa, či 
k tomu niekto chce niečo ešte povedať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že má informáciu od ekonómky, že prišla nejaká dotácia okolo 5 
tis. €. 
Na zasadnutie prišla p. Ing. Alena Hrušová a p. Mgr. Daniela Kontinová sa jej opýtala, či idú riešiť 
príjem/výdaj aj v tejto druhej zmene. 
P. Ing. Alena Hrušová odpovedala, že áno, v tejto druhej zmene.  
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P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že posledný podklad, ktorý dostali, bol s hospodárením 14 
486,47 € a účtovníčka ju informovala, že prišla dotácia. 
Starostka obce povedala, že to prišli asi podielové dane.  
Účtovníčka p. Ing. Alena Hrušová povedala, že je to z Ministerstva financií SR v sume 5 313€ a je to 
poskytnutie dotácie obciam na krytie výdavkov súvisiacich s výpadkom príjmov z dane z príjmov FO 
v roku 2024. 
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, či je to bežný príjem, bežný výdaj.  
P. Ing. Alena Hrušová odpovedala, že áno.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že potom by sa im v tabuľke v podstate nič nezmenilo 
a povedala, že by mala ďalšiu otázku, že mali diskusiu na FK ohľadom amfiteátru, že teda prišlo 
vyplatenie dotácie za amfiteáter a bola posledná informácia, že pravdepodobne by to mohlo ísť na 
vykrytie bežných výdavkov, či je to tak.  
P. Ing. Alena Hrušová odpovedala, že nie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že presne k tomu sa chce dostať.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že sa informovala u svojej audítorky a tá jej povedala, že na základe 
metodického usmernenia Ministerstva financií k Zákonu č. 85/2024 bol novelizovaný zákon 
č.583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých 
zákonov  v z.n.p. uvádza nasledovné, že vo vzťahu k § 12, ods.3 zákona č. 583/2004 Z.z. o 
rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, nie je možné v roku 2024 použiť kapitálové príjmy na 
bežné výdavky. Účtovníčka povedala, že sa nachádzajú v takej situácii, že majú bežné príjmy vyššie 
ako výdavky/skutočnosť, čiže oni to ani nepotrebujú a všetko, čo dostali, tie kapitálky, tak vbehne do 
RF. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že to vlastne chcela, že oni v podstate neschvaľujú tento 
rozpočet v tomto znení s týmto celkovým hospodárením, ale musia teraz upratať tých 24 tis. € lebo 
hospodársky výsledok bude iný. Povedala, že podľa toho, kde skončili, tak majú v bežných príjmoch 
zahrnuté v kapitálových príjmoch 24 347€, ale zároveň ich mali zarátané na bežné výdaje a podľa nej 
ich musia z bežných výdajov odrátať. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že im prečíta to, čo jej audítorka napísala: „Kapitálové príjmy nie je 
možné v roku 2024 použiť na kapitálové výdavky, neznamená presne, že kapitálový príjem nesmie byť 
použitý na splátku úveru. Splátka istiny úveru je predsa výdavok finančných operácií a splátka úroku 
je bežný výdavok. To, že vám zostane a prepadne do rezervného fondu, prípadne do iných fondov, čo 
obec tvorí.“ Povedala, že to, čo im zostane, prepadne do RF, prípadne do iných fondov. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že po FK skončili s tým, že majú hospodárenie 14 486€, ale že 
musia tých 24 tis. z bežných výdavkov odrátať, keďže v kapitálových príjmoch majú 24 tis., čo prišlo 
za amfiteáter. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že sa bavili o tom, že výdavky, čo sú rozpočtované, tak sú v určitom 
zmysle aj troška nadsadené. Povedala, že ak to chcú nejak upravovať, nech zvolajú novú finančnú 
komisiu.  
P. Mgr. Alena Racková povedala, že na FK túto II. zmenu rozpočtu robili tak, že rátali vo výdavkoch 
s tým kapitálovým príjmom.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že s kapitálovým príjmom áno, ale vo výdavkoch ho nemali 
zahrnutý. Mali ho zahrnutý práveže podľa toho, že sa pravdepodobne budú môcť použiť kapitálové 
príjmy na bežné výdavky, ale 29.10.2024 mali mať školenie a v tom prišlo, že sa to nebude môcť 
použiť na bežné výdavky.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že bežné výdavky sú nižšie ako bežné príjmy a že my bežné výdavky 
z kapitálových kryť nemusíme. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že ona sa len pýta, či oni nemusia dať teda niekde tú dotáciu, 
keď bola účelovo viazaná a prišla na vyplatenie kapitálového výdavku do kapitálového príjmu, že či to 
nie je potrebné niekam upratať.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že ak žiadny kapitálový výdavok nie je, tak to spadne do RF.  
Starostka obce povedala, že ak by mali do konca roka nejaký kapitálový výdavok vo výške 24 tis., tak 
ten by z toho mohli uhradiť. A ak taký nemáme, tak peniaze prepadnú do RF.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, či peniaze prišli na bežný účet.  
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že áno.  
Starostka obce povedala, že z bežného účtu to bolo aj platené.  
P. Mgr. Anna Racková sa opýtala, či bola dotačná zmluva tak, že bude dotácia vyplatená na bežný 
účet.  
Starostka obce odpovedala, že áno. 
P. Mgr. Anna Racková povedala, že to je veľmi zvláštne. 
Starostka obce povedala, že proste mali na tento projekt určený tento účet. 
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P. Mgr. Anna Racková povedala, že má odborné stanovisko od p. Ing. Konečnej Veverkovej a je to 
tak, že obec nemôže použiť kapitálové príjmy na úhradu bežných výdavkov. Povedala, že má za to, že 
nevychádza zo zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy to, že im to prepadne do RF, 
ale ona by odporučila prijať uznesenie poslancov, že tieto peniaze, ktoré prišli na ten bežný účet, že 
budú prevedené do RF, keďže už teraz vedia, že do konca v takejto výške kapitálové výdavky 
nebudú. 
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že jej v podstate išlo o to, že ak na konci roka ostanú 
s výsledkom hospodárenia napr. 7 tis., tak v podstate tých 24 tis. neodíde do RF lebo tam toľko 
nebude. 
P. Ing. Alena Hrušová povedala, že sa rozprávajú ale o rozpočte tohto roka 2024, ktorý sa skladá 
z príjmov bežných, kapitálových a bežné operácie a ďalšia strana sú výdavky bežné, kapitálové 
a bežné operácie. Povedala, že má toto všetko v rozpočte nadefinované. A opýtala sa, že keď má 
kapitálový príjem v rozpočte a ona ho presunie do RF, že ako sa jej to odzrkadlí v rozpočte. Opýtala 
sa, či by nebolo dobré urobiť koniec roka a až potom presúvať financie.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, že ak nebudeme mať na konci roka dostatok peňazí, tak z čoho 
to do RF presunú.  
Ďalej prítomní o presune peňazí diskutovali a zhodli sa, že bude najlepšie, ak sa peniaze presunú do 
RF.  
Starostka obce navrhla spraviť najprv uznesenie ohľadom presunu peňazí do RF a potom by navrhla 
schválenie II. zmeny rozpočtu obce na rok 2024. 
Starostka navrhla uznesenie 66/2024, že OZ schvaľuje presun kapitálového príjmu dotácie za 
amfiteáter v sume 24 339,66€ do rezervného fondu obce Vaďovce. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Ďalej starostka obce navrhla schváliť II. zmenu rozpočtu obce Vaďovce na rok 2024. 
 
 
Hlasovanie:  
Prítomných: 6 poslancov zo 7 poslancov 
Za: 6 poslancov: p. Jaroslav Bača, p. Michal Držík, p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová, p. 
Miroslav Stančík, p. Rudolf Škriečka 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Starostka obce navrhla poslancom, aby schválili uznesenie ohľadom sumy za mikulášsky balíček tak, 
ako sa dohodli na FK. Navrhla uznesenie, že OZ schvaľuje mikulášsky balíček v sume 6€ na dieťa do 
15 rokov s trvalým pobytom v obci Vaďovce a pre deti navštevujúce MŠ a ZŠ obce Vaďovce.  
 
 

K bodu č. 8 

Starostka obce sa opýtala poslancov a prítomných, či majú nejakú interpeláciu v bode rôzne.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala, čo sa bude robiť s konármi na hornom konci, či komunikovala 
s p. Šípošom.  
Starostka obce sa opýtala, či ho má osloviť.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že by mohla starostka osloviť aj p. Maťka.   
Starostka obce povedala, že pánov požiada o cenovú ponuku ohľadom odpratania konárov na 
hornom konci.  
P. Rudolf Škriečka povedal, že sa bavili o tom, že je tá cesta zúžená vzhľadom na padajúce kamene 
a že sa s p. Stančíkom bavili, že by tie kamene odhrnuli.  
Starostka obce povedala, že sa s p. Stančíkom ešte dohodnú.  
Ďalej sa poslanci bavili ohľadom problematiky stojísk s odpadmi a starostka obce spomenula, že 
prebiehala posledná monitorovacia správa ohľadom stojísk.  
P. Rudolf Škriečka sa opýtal p. Mgr. Anny Rackovej, či majú v Krajnom tiež stojiská.  
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Podpisy overovateľov:      

P. Mgr. Anna Racková povedala, že oni majú v Krajnom len zvoz triedeného odpadu z pred domov 
a nemajú stojiská.  
P. Rudolf Škriečka navrhol, že by sa na stojiskách zberali len niektoré zložky triedeného odpadu alebo 
by sa pridali ďalšie kontajnery na triedený odpad.  
Starostka obce navrhla poslancom stretnutie ohľadom odpadov, nakoľko nastanú aj určité zmeny od 
nového roka a ona im to všetko na stretnutí vysvetlí. Povedala, že na stretnutie príde aj riaditeľ 
Kopaničiarskej odpadovej spoločnosti. Navrhla dátum 25.11.2024 a podrobnosti by im ešte upresnila. 
Povedala, že poslancom prichystajú všetky štatistiky a musia sa dohodnúť, čo a ako.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa opýtala ohľadom verejného osvetlenia, či svietia teraz všetky lampy a sú 
bez problému.  
Starostka obce odpovedala, že jej zatiaľ nikto o žiadnej poruche nehovoril.  
P. Mgr. Daniela Kontinová povedala, že by bola potrebná lampa aj na cintoríne, že je tam tma aj pod 
cintorínom a aj na samotnom cintoríne.  
Prítomní o tom diskutovali. 
Starostka obce povedala, že ak si to poslanci schvália, tak nie je problém. Ďalej povedala, že jej aj p. 
farár spomínal, že po ceste do kostola pri r. Kubrických je lávka cez potok neosvetlená. 
P. Janka Masárová povedala, že tam lampa je, len je vypnutá.  
P. Rudolf Škriečka navrhol nasvietiť kostol.  
Starostka obce povedala, že by to bolo veľmi veľa elektriky, ale ak si to ako poslanci schvália, tak tiež 
s tým nebude problém.  
Účtovníčka obce p. Ing. Alena Hrušová povedala, že by túto tému určite nechala na finančnú komisiu 
a rozpočet na rok 2025, povedala, že im stiahli veľa podielových daní a bola by rada, keby si to najprv 
pozreli a potom môžu rozprávať o výdavkoch.  
Starostka obce povedala, že by dokonca navrhla, aby v obci od polnoci do štvrtej hodiny ráno zhasli 
verejné osvetlenie úplne. Ďalej navrhla, že by na cintorín mohli dať lampy na solárny panel a sú aj na 
pohybový senzor. 
Poslanci o tom diskutovali.  
P. Mgr. Anna Racková sa opýtala, či toho 25.11.2024, či by mohla na stretnutie ohľadom odpadového 
hospodárstva prísť. 
Starostka obce povedala, že určite áno.  
P. Mgr. Anna Racková ďalej povedala, že sa na FK rozprávali o tom, že by absolvovala školenie pre 
hlavných kontrolórov, ale vzhľadom na zlý zdravotný stav svojej dcéry sa školenia nemohla zúčastniť. 
Povedala, že na tom jarnom sa snáď bude môcť zúčastniť. Ako ďalšie povedala, že podľa zákona 
o obecnom zriadení má kontrolu uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva vykonávať hlavný 
kontrolór obce. Že to dnes nerobila, ani sa starostky nedopytovala, že či uznesenia splnené boli alebo 
neboli, lebo to boli uznesenia ešte zo zastupiteľstva, keď ešte nebola vo funkcii, resp. ten pracovný 
pomer vznikol 16.9.2024, takže na dnešné zastupiteľstvo to ešte nerobila a na ďalšie sa tomu bude 
venovať.  
Starostka obce povedala, že je to v poriadku a že si to pred zasadnutím potom odkomunikujú.  
P. Jaroslav Bača sa opýtal, kedy sa bude riešiť škola.  
Starostka obce mu odpovedala, že by ich chcela požiadať, že by po zasadnutí ostali poslanci ešte 
prítomní a môžu o tom diskutovať.  
P. Mgr. Daniela Kontinová sa chcela opýtať ohľadom vyhlásenia voľby na riaditeľa školy, nakoľko im 
zákon hovorí, že výberové konanie musia vyhlásiť, keďže jej pracovný pomer skončil, tak musia zo 
zákona vyhlásiť voľbu.  
Starostka obce povedala, že riaditeľka školy podala výpoveď až ku koncu novembra, takže to spravia.  
P. Mgr. Anna Racková povedala, že jej pracovný pomer sa skončí k 31.12.2024 a sú tam určité lehoty.  
Občianka p. Viera Bačová poďakovala za dokončené nové oplotenie na cintoríne.  
 
Starostka obce ukončila zasadnutie a poďakovala všetkým za účasť. 
 
 
Starostka obce     : p. Alžbeta Tuková 
Overovateľ     : p. Mgr. Daniela Kontinová, p. Janka Masárová 
Zapisovateľ     : p. Ing. Nina Masárová 
 
 
 

Alžbeta Tuková 
        starostka obce Vaďovce  


